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                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

  

Pani Prezydencie. 

 

Jak funkcjonuje MZUK zapewne ma Pan wie, ale z mojej strony to kolejny 

przykład „słuchania mieszkańców Gliwic”.  

To kolejny powód realizacji obietnic w stosunku do mieszkańca Gliwic. 

Nie będąc radnym w wrześniu 2023 r. zgłosiłem fakt zniszczonych ławek                      

i schodów na terenie Placu Krakowskiego – pismo i zdjęcia w załączeniu. 

W październiku otrzymałem odpowiedź – w załączeniu. 

Nic z niej nie wynika. 

W listopadzie wysłałem kolejne pismo – w załączeniu. 

Jest kolejna odpowiedź z grudnia 2023 r. i na tym koniec. 

Jak MZUK siłami własnymi naprawił schody pokazuję na załączonych 

zdjęciach z dnia 20 sierpnia 2024 r.  

Ławki również nie zostały naprawione. 

Uprzejmie poproszę o zmobilizowanie Pani dyrektor MZUK do pracy.  

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy trwają prace nad aktualizacją planu zagospodarowania w/w terenu? 

 

  

 

 

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice  
 


